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PROTOKÓŁ NR XVI/2012 

Z OBRAD XVI SESJI 

RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

KADENCJI W LATACH 2010 – 2014 

odbytej w dniu 13 lipca 2012 roku 

w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego 

w Nowym Tomyślu 

 

Ad.1. 

Otwarcie XVI sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowotomyskiego Zbigniew Markowski o godzinie 

14.00 otworzył obrady XVI sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego i powitał wszystkich 

obecnych, w szczególności radnego Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Bartosza 

Dziewiałtowskiego – Gintowt, Starostę Nowotomyskiego, Skarbnika Powiatu, służby 

mundurowe oraz kierowników poszczególnych wydziałów Starostwa i przedstawicieli 

mediów.  

Przewodniczący poinformował, że na sali obecnych jest 18 radnych i stwierdził 

quorum. Nieobecnym na sesji jest radny Józef Ast. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Lista gości stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zapytał, czy do porządku obrad XVI sesji są zgłoszenia lub uwagi? 

O głos poprosił Starosta. Przewodniczący udzielił głosu.  

Starosta – Proszę o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego przyjęcia 

przez Radę Powiatu oświadczenia w sprawie wspólnego kontraktowania usług medycznych w 

zakresie ratownictwa medycznego. Przyjęcie oświadczenia jest konieczne, z uwagi na fakt, że 

następna sesja odbędzie się dopiero we wrześniu, a bez takiego oświadczenia nie możemy 

prowadzić rozmów, mających na celu przystąpienie do kontraktowania usług medycznych w 

zakresie ratownictwa medycznego.  

Przewodniczący zapytał, czy do porządku obrad są inne zgłoszenia. Zgłoszeń nie 

było, wobec powyższego Przewodniczący zaproponował, aby oświadczenie wprowadzić jako 
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punkt 7 porządku obrad, a następne punkty porządku obrad zmienią się odpowiednio o 1 

punkt. Uwag nie było, w związku z czym przystąpiono do głosowania zgłoszonej do porządku 

obrad zmiany.  

 „za” – 18 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie przyjęła zgłoszoną przez Starostę 

Nowotomyskiego zmianę do porządku obrad XVI sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego.  

Następnie Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad z 

wprowadzonymi zmianami.  

 „za” – 18 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie przyjęła porządek obrad XVI sesji 

Rady Powiatu Nowotomyskiego ze zgłoszoną przez Starostę Nowotomyskiego zmianą.  

Porządek obrad XVI sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z XV sesji był wyłożony do wglądu w 

Wydziale Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego i zapytał czy do protokołu są 

uwagi. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

XV sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego bez odczytywania. 

 „za” – 18 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie przyjęła protokół z XV sesji Rady 

Powiatu Nowotomyskiego. 

 

Ad.4. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący poinformował, że na jego ręce nie wpłynęła żadna interpelacja i 

zapytał czy ktoś z radnych chce teraz złożyć interpelację lub zapytanie.  

Interpelacji i zapytań nie było, w związku z czym Przewodniczący przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad.5. 
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Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący poprosił Starostę o odczytanie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

Starosta odczytał sprawozdanie, stanowiące załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący zapytał czy do sprawozdania Starosty są pytania. Pytań nie było. 

Przewodniczący zamknął punkt 5. 

 

Ad. 6.  

Wybór Wicestarosty Nowotomyskiego. 

Przewodniczący poinformował, że wybór Wicestarosty musi odbyć się w głosowaniu 

tajnym, w związku z czym należy powołać Komisję Skrutacyjną.  

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur. Radny Tomasz Szczechowicz 

zaproponował kandydaturę radnego Dariusza Sobczaka, radny Przemysław Tramowski -  

kandydaturę radnej Marii Galas, a radny Michał Dziewiałtowski – Gintowt - kandydaturę 

radnego Pawła Wilkoszarskiego.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie zgłoszonych kandydatów do składu 

Komisji Skrutacyjnej.  

 „za” – 18 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie przyjęła skład osobowy Komisji 

Skrutacyjnej powołanej w celu przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru 

Wicestarosty Nowotomyskiego. 

 Następnie o głos poprosił Starosta. 

Starosta poinformował, że w porozumieniu z radnymi Forum Obywatelskiego 

Powiatu Nowotomyskiego oraz Platformy Obywatelskiej, na funkcję Wicestarosty 

Nowotomyskiego zgłasza kandydaturę radnego Tomasza Szulca. Następnie Starosta 

przedstawił osobę radnego Tomasza Szulca oraz Jego doświadczenie zawodowe. Starosta 

wyraził przekonanie, że zdobyte kwalifikacje i doświadczenie zawodowe pozwolą p. 

Tomaszowi Szulcowi rzetelnie wykonywać funkcję Wicestarosty. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do Starosty lub do radnego Tomasza Szulca. 

Radny Ireneusz Kozecki zapytał radnego Tomasza Szulca, czy należy do jakiejś 

partii politycznej?  

Radny Tomasz Szulc odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie należy do żadnej partii.  
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  Przewodniczący wyjaśnił wszystkim radnym zasady tajnego głosowania, które 

reguluje Statut Powiatu, po czym poprosił do siebie członków Komisji Skrutacyjnej. Komisja 

Skrutacyjna, ze swojego grona wybrała Przewodniczącego Komisji, którą została radna Maria 

Galas. Przewodniczący stwierdził, że przygotowanych do głosowania zostało 19 kart, jedna 

karta do głosowania zostaje odłożona, ponieważ nieobecny na sesji jest jeden radny.  

Przewodniczący odczytywał kolejno nazwiska radnych zgodnie z listą obecności. 

Wyczytani radni podchodzili do Komisji Skrutacyjnej, od której otrzymywali kartę do 

głosowania i po oddaniu głosu, kartę wrzucali do zamkniętej urny.   

Po głosowaniu Przewodniczący ogłosił pięciominutową przerwę, a Komisję 

Skrutacyjną poprosił o zliczenie głosów i spisanie protokołu.  

Przerwa nastąpiła o godzinie 14.20.  

 

Po przerwie, która zakończyła się o godzinie 14.25, Przewodniczący poprosił 

wszystkich o zajęcie miejsc.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej Marię Galas o 

odczytanie protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Maria Galas odczytała protokół Komisji 

Skrutacyjnej z ogłoszenia wyników głosowania w sprawie wyboru Wicestarosty 

Nowotomyskiego z dnia 13 lipca 2012r., który wraz z kartami do głosowania stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu z XVI sesji Rady Powiatu. 

 W wyniku tajnego głosowania stwierdzono, że uprawnionych do głosowania było 18 

radnych, oddano głosów ważnych 18, nieważnych – 0. Za kandydaturą p. Tomasza Szulca na 

funkcję Wicestarosty Nowotomyskiego głosowało 17 radnych, „przeciw” oddano 1 głos, 

głosów „wstrzymujących się” nie było.  

Przewodniczący Rady podziękował Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej za 

odczytanie protokołu, a następnie odczytał wszystkim radnym uchwałę w sprawie 

stwierdzenia wyboru Wicestarosty Nowotomyskiego.  

Rada Powiatu Nowotomyskiego podjęła Uchwałę Nr XVI/125/2012 w sprawie 

stwierdzenia wyboru Wicestarosty. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący poprosił Wicestarostę Tomasza Szulca o zajęcie miejsca obok 

Starosty i zabranie głosu.  
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Wicestarosta Tomasz Szulc podziękował radnym za wybór oraz za tak liczne 

poparcie i poinformował, że postara się sprostać zadaniom, jakie niesie za sobą funkcja 

Wicestarosty. 

W związku z brakiem dalszych uwag i pytań, Przewodniczący przystąpił do realizacji 

kolejnych punktów porządku obrad. 

 

Ad.7.  

Oświadczenie Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie wspólnego kontraktowania 

usług medycznych w zakresie ratownictwa medycznego. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania. 

O głos poprosił Starosta. Przewodniczący udzielił głosu Staroście. 

Starosta – Po zakończeniu okresu kontraktowania, w którym aktualnie funkcjonuje 

ratownictwo medyczne, Wojewoda ustala 5 rejonów operacyjnych. Są to siedziby byłych 

województw. W związku z tym konkursy będą ogłaszane na rejon operacyjny, a nie na 

powiat. Zarząd Województwa Wielkopolskiego nie ma jeszcze wypracowanego ostatecznego 

kształtu współpracy i podejmuje rozmowy poszczególnymi powiatami. Oświadczenie to, da 

nam możliwość udziału w tych rozmowach za przyzwoleniem Rady.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie oświadczenia Rady Powiatu 

Nowotomyskiego w sprawie wspólnego kontraktowania usług medycznych w zakresie 

ratownictwa medycznego. 

 Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie głosowała nad przyjęciem 

oświadczenia w sprawie wspólnego kontraktowania usług medycznych w zakresie 

ratownictwa medycznego. 

Projekt oświadczenia stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad.8. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

W związku z tym, że nie było interpelacji i zapytań radnych, Przewodniczący 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad.9. 

Wolne głosy i wnioski. 

Na sali obrad nieobecny jest radny Tomasz Szczechowicz. 
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Przewodniczący zapytał czy są wnioski lub pytania? 

Starosta poinformował radnych, że sprawozdanie z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym odczytane na sesji, zostanie przesłane radnym w materiałach na kolejną 

sesję Rady Powiatu. 

O głos poprosił p. Edmund Żurek. Przewodniczący udzielił głosu.  

Pan Edmund Żurek – Chciałbym powiedzieć parę słów o wizycie ministra Gowina 

w Grodzisku Wlkp. Podczas tej wizyty, minister Gowin oświadczył, że zlikwiduje Sąd w 

Nowym Tomyślu, w miejsce którego powstanie wydział zamiejscowy Sądu Rejonowego w 

Grodzisku. Jeżeli dojdzie do likwidacji części sądów rejonowych, być może będzie to 

pierwszy krok do likwidacji powiatów, ponieważ w ostatnim czasie mówi się o tym dość 

często. Nie wiadomo co będzie z Prokuraturą,  ZUS-em. Jeżeli w Nowym Tomyślu nie będzie 

sądu, to Powiat może zostać zlikwidowany. Ze spotkania w Grodzisku chciałbym przytoczyć 

jedną z wypowiedzi ministra Gowina, a mianowicie, cytuję: „zrezygnuję z wprowadzenia 

zmian dotyczących sądów rejonowych, tylko w jednym wypadku, tj. kiedy każe mi to zrobić 

Premier”. Apeluję zatem do pana Premiera i Posłów z różnych ugrupowań, aby wzięli pod 

uwagę, przede wszystkim dobro obywateli. Chciałbym jeszcze dodać, że 15 lipca przed 

siedzibą Sądu Rejonowego w Nowym Tomyślu odbędzie się spotkanie, na którym zbierane 

będą podpisy przeciw likwidacji sądów rejonowych w Polsce. Dobrze byłoby spotkać się ze 

Starostami tych 15 sądów rejonowych w Wielkopolsce, które mają być likwidowane i podjąć 

jakieś wspólne działania. Zasada jest taka, że siedziba powiatu powinna w całości obsłużyć 

ludność z gmin całego powiatu. W siedzibie powiatu powinny znaleźć się wszystkie 

najważniejsze instytucje, w tym także sąd. Od momentu powstania Powiatu, my jako Forum 

Obywatelskie Powiatu Nowotomyskiego wsłuchujemy się w potrzeby mieszkańców i staramy 

się pomagać w rozwiązywaniu problemów i dążyć do realizacji wyznaczonych celów. 

O głos poprosił radny Ireneusz Kozecki. Przewodniczący udzielił głosu.  

Radny Ireneusz Kozecki – Dziękuję za wystąpienie Pana Żurka, który przedstawił w 

otwarty sposób zaniepokojenie sprawą mających nastąpić zmian dotyczących sądów. Polskie 

Stronnictwo Ludowe podjęło inicjatywę zbierania podpisów w całym kraju. Mam nadzieję, że 

inicjatywa ta nam się uda. W porozumieniu z Panem Burmistrzem, 15 lipca odbędzie się 

akcja zbierania podpisów w Nowym Tomyślu. Dziękuję za te wszystkie podpisy, które 

otrzymałem od Państwa. Jeżeli wszyscy włączymy się do tej akcji, to w sposób zdecydowany 

będziemy mogli określić swój stosunek do likwidacji Sądu Rejonowego w Nowym Tomyślu. 

Optymistycznie patrzę na tą sprawę i myślę, że dojdzie jeszcze do porozumienia na wyższym 
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szczeblu i wstrzymana zostanie akcja likwidacji sądów rejonowych w niektórych powiatach w 

Polsce.   

 

Ad.10. 

Zamknięcie XVI sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący podziękował wszystkim za udział i 

poinformował, że na sesji wrześniowej omówione zostanie wykonanie budżetu Powiatu za 

pierwsze półrocze 2012 roku i poruszony zostanie temat SP ZOZ w Nowym Tomyślu. 

Przewodniczący zamknął obrady XVI sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego o 

godzinie 14.45. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokolanci:  
Ewa Bąbelek 
Agnieszka Henicz 


